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Svar på fullmäktigefråga från Martine 
Eng (S) - Bemanning ambulans 
 

Martine Eng (S) har inkommit med en fullmäktigefråga om bemanning inom 
ambulanssjukvården. Frågan ska besvaras av Hälso- och sjukvårdsnämndens 3:e vice 
ordförande, Cristine Persson (C).   
 
Martine Eng frågar:   

- Har det fattats beslut om att ändra bemanningsprinciperna inom 
ambulansverksamheten? 

    
 
Svar på frågan   
Tack för frågan.  
 
Nej, något beslut om att ändra bemanningsprinciperna inom ambulansverksamheten har 
inte fattats. 
 
Av Socialstyrelsens föreskrifter om ambulanssjukvård m.m (SOSFS 2009:10, 6 kap. 2 §) 
framgår bl.a. att vårdgivaren ska ansvara för att en ambulans alltid är bemannad med hälso- 
och sjukvårdspersonal som har behörighet att iordningställa och administrera läkemedel i 
enlighet med Socialstyrelsens föreskrifter och allmänna råd om ordination och hantering av 
läkemedel i hälso- och sjukvården. 
 
Det har medfört att Region Jämtland Härjedalen valt att bemanna ambulanserna med minst 
en legitimerad sjuksköterska  
 
Ambulanssjukvården i vår region har vid rekrytering eftersträvat att tillsätta personal med 
bästa möjliga kompetens. Det har inneburit att specialistsjuksköterskor ofta anställts. Dock 
har även legitimerade sjuksköterskor och ambulanssjukvårdare anställts. Tillgången har 
varit god på specialistutbildade sjuksköterskor, där utbildning har bedrivits vid 
Mittuniversitetet (MIUN). Nya ambulanssjuksköterskor har dock inte examinerats från 
MIUN sedan juni 2019. Vidare har antalet ambulanssjukvårdare som sökt till vår region 
varit få. De som anställts har haft tidigare erfarenhet av ambulanssjukvård och utbildning 
som ambulanssjukvårdare. 
 
När ambulanssjukvården planerar för personalförsörjning i framtiden väntas en brist på 
ambulanssjuksköterskor i länet. Detta eftersom det råder generell sjuksköterskebrist i 
landet. Men, även eftersom det inte examineras nya ambulanssjuksköterskor i vårt 
närområde. För att säkra personalförsörjningen och verksamhetens behov kommer 
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ambulanssjukvården även i framtiden att anställa både specialistsjuksköterskor, 
legitimerade sjuksköterskor och ambulanssjukvårdare. 
 
 
/Cristine Persson (C)   
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